

**Kamer  
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1982-1983

18 JANUARI 1983

**WETSVOORSTEL**

tot wijziging van artikel 28 van het koninklijk besluit van 15 maart 1968 houdende algemeen reglement op de technische eisen waaraan de motorvoertuigen en hun aanhangwagens moeten voldoen, gewijzigd bij het koninklijk besluit van 12 december 1975

(Ingediend door de heer J.-B. Delhaye)

**TOELICHTING**

DAMES EN HEREN,

De jongste maanden werd vooral op de wegen die door landbouwers-suikerbietelers gebruikt worden, een toename van het aantal zware verkeersongevallen geconstateerd.

De reden daarvan is dat de door landbouwtractoren getrokken karren, die maar langzaam vooruitkomen, voor veel automobilisten een verrassende hindernis vormen.

Dit wetsvoorstel is het resultaat van overleg met vertegenwoordigers van de landbouwers, die goed op de hoogte zijn van het probleem en van de nasleep ervan.

**WETSVOORSTEL**

Enig artikel

In artikel 28, § 2, 1<sup>o</sup>, c), 5, tweede lid, van het koninklijk besluit van 15 maart 1968 houdende algemeen reglement op de technische eisen waaraan de motorvoertuigen en hun aanhangwagens moeten voldoen, gewijzigd bij het koninklijk besluit van 12 december 1975, worden na de woorden « de begeleidende voertuigen ervan » de woorden « de landbouwtractoren en hun aanhangwagens wanneer het om voertuigen voor traag vervoer gaat als bepaald in artikel 1, punt 11 » ingevoegd.

21 december 1982.

**Chambre  
des Représentants**

SESSION 1982-1983

18 JANVIER 1983

**PROPOSITION DE LOI**

modifiant l'article 28 de l'arrêté royal du 15 mars 1968 portant règlement général sur les conditions techniques auxquelles doivent répondre les véhicules automobiles et leurs remorques, modifié par l'arrêté royal du 12 décembre 1975

(Déposée par M. J.-B. Delhaye)

**DEVELOPPEMENTS**

MESDAMES, MESSIEURS,

Les derniers mois ont révélé, notamment sur les routes fréquentées par les agriculteurs betteraviers, une recrudescence d'accidents de roulage graves.

Ceci est dû au fait que les charrois tirés par tracteurs agricoles roulent lentement et que de nombreux automobilistes sont surpris par l'obstacle.

La présente proposition de loi est le fruit d'une concertation avec des représentants du monde agricole, conscients de ce problème, et de ses conséquences.

J.-B. DELHAYE

**PROPOSITION DE LOI**

Article unique

A l'article 28, § 2, 1<sup>o</sup>, c), 5, deuxième alinéa, de l'arrêté royal du 15 mars 1968 portant règlement général sur les conditions techniques auxquelles doivent répondre les véhicules automobiles et leurs remorques, modifié par l'arrêté royal du 12 décembre 1975, les mots « les tracteurs agricoles et leurs remorques lorsqu'il s'agit de véhicules lents tels que définis à l'article 1<sup>er</sup>, point 11 » sont insérés après les mots « leurs véhicules d'escorte ».

21 décembre 1982.

J.-B. DELHAYE